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Bestuur
Het bestuur bestond in 2023 uit de volgende personen:
Adelheid Vos voorzitter, plv penningmeester
Floris Meijer secretaris (tot juni 2023)
Jenne Kolen
Caren van Houten
Jan de Wit plv secretaris (vanaf juni 2023)
Maurits van Dijk (vanaf maart 2023)

Wijzigingen in het bestuur
Op de ALV van maart 2023 is Maurits van Dijk gekozen tot bestuurslid, daarmee
bestond het bestuur uit 6 personen. Floris Meijer heeft halverwege het jaar zijn taak
als secretaris neergelegd en heeft het bestuur verlaten; Jan de Wit werd daarop
plaatsvervangend secretaris. Daarmee bestaat het dagelijks bestuur uit twee
personen. We zijn nog steeds op zoek naar een penningmeester, de vele oproepen
daartoe hebben helaas niets opgeleverd.

ALV april 2023
Tijdens de ALV van maart werden statutenwijzigingen voorgelegd. Deze konden niet
vastgesteld worden, omdat het daartoe vereiste aantal leden niet aanwezig was.
Daarom werd in april een tweede ALV georganiseerd, waar de statuten zijn
vastgesteld.

Op 17 juli zijn de statuten getekend bij de notaris en daarna gepubliceerd op onze
website.

Mutaties in het ledenbestand
Helaas zijn ook dit jaar enkele (oud)leden of hun levenspartners ons ontvallen. De
vereniging heeft voor hen in veel gevallen een belangrijke rol in hun leven gespeeld.
Traditiegetrouw staan we hier bij stil aan het begin van de ALV door een minuut stilte
te houden.

Nieuwe leden
In 2023 zijn 12 tuinen van eigenaar gewisseld. De Kennismakingscommissie heeft met
de nieuwe eigenaars de ins en outs van onze vereniging doorgenomen.

Wat opviel dit jaar is dat het bestuur meermalen is benaderd door aspirant-kopers
voor informatie over de vereniging. Veelal was de vraagprijs een reden om meer
informatie in te winnen.

Waterputten
Door de inzet van de mannen en vrouw van de Riwacom zijn er dit jaar een groot
aantal waterputten geplaatst (zie ook het verslag van deze commissie). Op dit
moment zijn 143 percelen voorzien van een put, nog 63 te gaan.

De pilot om hierbij ook een bedrijf in te schakelen heeft niet opgeleverd wat we ervan
hadden verwacht, namelijk versnelling in het plaatsen en vermeerdering van het
aantal waterputten. Het plaatsen van putten wordt daarom door de Riwacom gedaan,
uiteraard met hulp van andere leden. De verwachting is dat we het project in de loop
van 2025 kunnen afronden.



Waterbeheer op het park
De overleggen met de gemeente en het waterschap om grip te krijgen op de hoge
waterstanden in delen van ons park zijn dit jaar voortgezet. De noodzaak om het
waterbeheer in en om het Stadspark te verbeteren wordt ook versterkt door de
extreme hoeveelheid regen dit jaar. Helaas zijn er meerdere leden die schade hebben
geleden aan hun huisje door de hoge waterstand.

Het waterschap is gestart met een operatie om de afvoer van water vanuit het
Paterswoldsemeer via het Stadspark naar de Waddenzee te verbeteren. De gemeente
heeft de waterwegen op ons terrein in kaart gebracht en mogelijke plekken
aangewezen om in het noordelijk deel een extra afvoerverbinding te maken. Dit moet
ervoor zorgen dat er minder water naar het lager gelegen zuidelijk deel van ons park
gaat. We hopen dat beide maatregelen ervoor zorgen dat de wateroverlast die we met
name in het zuidelijk deel ervaren zal verminderen.

Naast deze maatregelen is het belangrijk dat we zelf de sloten en duikers op ons
terrein schoonhouden. Er zijn drie leden die hier op toezien.

Onderhoud paden
We hebben overleg gehad met de firma Koers over het onderhoud van onze paden
waar Koers Mix op ligt. Het bleek vooralsnog niet nodig om een grote
onderhoudsbeurt door hen te laten uitvoeren. Hier en daar aanvullen en goed
verspreiden zouden we zelf kunnen doen.

Vanuit het klussenteam is gestart met het zelf aanvullen van koersmix op de paden,
eerst in het zuidelijk deel. Daarbij zijn de paden waar nodig ook onkruidvrij gemaakt.
We zullen op deze manier komend jaar ook andere paden aanpakken.

Klusdagen en afvalverwerking
Dit jaar is een nieuw klussenteam aangetreden en is de organisatie van de
afvalverwerking door twee leden opgepakt. In voorgaande jaren organiseerde het
klussenteam ook de afvalverwerking, nu is dat gescheiden en dat is wel zo duidelijk.

AVVN en Ecologisch beleid op ons tuinenpark
In april is er een bijeenkomst georganiseerd waar de aanwezige leden hebben
gebrainstormd over de invulling van het nieuwe Nationaal Keurmerk Natuurlijk
Tuinieren van de AVVN. We willen het keurmerk behouden en inspelen op de
vernieuwde beoordeling.

Een verslag van de brainstorm met een oproep tot reactie heeft in 't Groene Blaadje
gestaan. Naast mogelijk nieuwe initiatieven is er ook een lijst met bestaande
activiteiten gemaakt. De oproep heeft helaas maar weinig respons opgeleverd. Toch
zijn er enkele punten uit voortgekomen waar we op willen inzetten en zullen we
bestaande initiatieven borgen of verder ontwikkelen.

Contact met andere tuinverenigingen
We hebben dit jaar een eerste gezamenlijke bijeenkomst gehad met ATV Piccardthof
en VV Tuinwijck. Samen met ons zijn dit de drie tuinparken in de gemeente waar
huisjes zijn toegestaan. We hebben alle drie hetzelfde huurcontract met de gemeente.

Bij deze eerste kennismaking hebben we praktische zaken uitgewisseld, waaronder
tuincontroles, procedures bij verkoop en het nieuwe keurmerk van de AVVN. Onder de
noemer Samen (van het nieuwe keurmerk) willen we ook als tuinverenigingen
samenwerken. Ook hebben we gesproken over de prijzen van tuinhuizen die naar



bleek ook op de andere parken flink zijn gestegen sinds corona. Bij alle parken is de
verkoop van een tuinhuis een zaak tussen koper en verkoper, we zagen geen manier
om hier enige invloed op uit te oefenen.

Afgesproken is elkaar op de hoogte te houden van activiteiten op de eigen tuinen en
die aan de eigen leden kenbaar te maken. Ook zullen we eigen commissies zonodig in
contact brengen met vergelijkbare commissies bij de andere tuinverenigingen.

We streven ernaar om elkaar minstens een keer per jaar op bestuursniveau te treffen.

Adviesgroep Stadspark
Vanuit het bestuur nemen we deel aan de Adviesgroep Stadspark, waarin we samen
met andere organisaties en de parkregisseur de gemeente adviseren over
ontwikkelingen en initiatieven in het Stadspark.

Een voor ons belangrijk onderdeel van de plannen voor het Stadspark is het
parkeerbeleid. We hebben in de aanloop naar betaald parkeren in 2022 een peiling
onder de leden gehouden. Daarna werd het stil. Binnen de gemeente kampte men
met personeelswisselingen, waardoor dit onderdeel op een laag pitje kwam. Het
zorgde er ook voor dat betaald parkeren eerst is uitgesteld. Het personeelsprobleem is
intussen opgelost en we verwachten komend jaar meer duidelijkheid wat betaald
parkeren in het Stadspark voor ons gaat betekenen.


